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GEMEENTE WEMMEL 

Gemeenteraad donderdag 22 februari 2018 
 

Besluitvorming 
 

 

In toepassing van artikel 252 van het gemeentedecreet. 

 

Aanwezig : Raf De Visscher, voorzitter; Walter Vansteenkiste, burgemeester; 
Christine Lemmens, Marcel Van Langenhove, Bernard Carpriau, 

Monique Van der Straeten, Vincent Jonckheere, schepenen; 
Christian Andries, Didier Noltincx, Roger Mertens, Jacqueline 

Moreau, Roberto Galluccio, Alain Stubbe, Thierry Mombeek, Koen 

Weemaes, Wies Herpol, Steve Goeman, Monique Froment, Veerle 
Haemers, Eugène Verbist, Marc De Groote, Alba Morganti, 

raadsleden; Katrien De Taeye, gemeentesecretaris;  
  

 

Verontschuldigd : 

 

Jeannine Sarels, Michèle Laemont, raadsleden;  
 

 

Afwezig : 

 

Bernard Hoebanckx, raadslid;  
 

 

 

 

De gemeenteraadszitting wordt door de voorzitter om 19u30 voor geopend verklaard. 
 

Er is een punt bij hoogdringendheid: 

• Interlokale vereniging 3W plus: stopzetting: dit wordt goedgekeurd met eenparigheid van 
 stemmen. 

Dit punt wordt aan de dagorde geplaatst en als punt 7 behandeld. 
 

Veerle Haemers treedt in zitting. 

 
 

 
 

OPENBARE ZITTING 

 

 1. Notulen van de gemeenteraad van 11/01/2018. Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

 2. Brandweer Budget 2018. Hiervan wordt kennisgenomen. 

 3. Informatieveiligheidsbeleid. Goedgekeurd met 18 stemmen voor bij 4 onthoudingen (Didier 

Noltincx, Roger Mertens, Roberto Galluccio en Eugène Verbist). 

 4. Policy informaticamiddelen en veiligheid. Goedgekeurd met 17 stemmen voor bij 5 

onthoudingen (Didier Noltincx, Roger Mertens, Roberto Galluccio, Alain Stubbe en Eugène 

Verbist). 

 5. Arbeidsreglement : aanpassingen. Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

 6. Huishoudelijk Reglement Gemeentelijk Kinderdagverblijf: aanpassingen. Goedgekeurd met 

eenparigheid van stemmen. 

 7. Interlokale vereniging  3W plus : stopzetting. Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 
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MONDELINGE VRAGEN DOOR GEMEENTERAADSLEDEN 
 

Eugène Verbist 

 
Stelt dat verschillende vlaamse steden en gemeenten aan de Vlaamse regering vragen om statiegeld 

in te voeren op blikjes en plastic flessen. Verschillende gemeenten sloten zich aan bij de 
Statiegeldalliantie. Hij vraagt hoe de gemeente Wemmel hierover staat. 

De burgemeester antwoordt dat dit nog niet besproken  werd in het college. Het punt zal besproken 
worden op de volgende  raad van bestuur van de afvalintercommunale Intradura. We wachten op de 

beslissingen van Intradura. 

  
Didier Noltincx 

 
* Stelt dat in 2016 de gemeente Wemmel beslist heeft om het logo van de gemeente te veranderen. 

Hij vraagt naar de kosten van de ontwerpen op de documenten, op de wagens en naar de kostprijs 

van de nieuwe website. Schepen Van der Straeten antwoordt dat er een overzicht van de kosten zal 
bezorgd worden. 

 
* Vraagt wat het standpunt is van de gemeente mbt het NEO project ? 

 
De burgemeester antwoordt dat de gemeente een negatief advies heeft ingediend. 

Samengevat zijn onze bezwaren mbt dit project de volgende : 

- de ruimtelijke draagkracht wordt overstegen 
- de luchtkwaliteit zal verslechteren 

- de mobiliteit zal nog meer onder druk gezet worden 
- extra scholen zijn  niet voorzien 

- er is alleen betalende recreatie 

- … 
 

* Vraagt naar de acties die gepland zijn op het Lt. Graffplein naar aanleiding van de overlast door het 
gokkantoor. De burgemeester antwoordt dat er onlangs een intensieve controle geweest is van de 

politie. Er komt een stalen rolluik voor de ingang van het gokkantoor zodat jongeren er zich niet meer 

kunnen verstoppen. Er zullen ook 2 camera's geplaatst worden. 
 

Steve Goeman 
 

Uit eveneens zijn ongenoegen over het NEO project. De burgemeester antwoordt dat we voor het 
verder verloop eerst de resultaten van het bezwaar afwachten. 

 

Koen Weemaes 
 

* Stelt dat er onlangs een evaluatie gebeurd is rond het Docks Bruxsel winkelcentrum. Hij vraagt of 
deze argumenten niet kunnen gebruikt worden in ons bezwaar tegen het NEO project. Hij vraagt ook 

om de omliggende gemeenten te contacteren om hun standpunten te kennen. De burgemeester 

antwoordt dat dit reeds gebeurd is. We wachten de resultaten van het openbaar onderzoek af. 
 

* Vraagt of de beelden van de camera's gelinkt zijn met binnenlandse zaken. De burgemeester 
antwoordt dat enkel de ANPR camera's gelinkt zijn met het provinciale netwerk. 

 
Monique Froment 

 

* Stelt dat er in ons land veel 1 ouder gezinnen zijn en vraagt of de gemeente hier iets speciaals voor 
doet. De burgemeester antwoordt dat de kinderkansarmoede in Wemmel hoog ligt juist door de 1 

ouder gezinnen. Specifieke initiatieven nemen kan dit fenoneem nog in stand werken. Dit is een taak 
voor het OCMW waar dit wordt onderzocht en waar er hiervoor initiatieven worden genomen. 
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* Stelt dat er soms geveegd wordt met het borstelmachine in straten waar geen vuil te vinden is. De 

burgemeester antwoordt dat het soms heel moeilijk is om de straten te onderhouden gezien de 

geparkeerde wagens.  
 

 
De volgende gemeenteraad gaat door op 22/03/2018. 

 

 

Deze lijst met beknopte omschrijving van de besluiten ligt ter inzage bij het gemeentesecretariaat, op 

het gemeentehuis te Dr. H. Folletlaan 28 - 1780 Wemmel, tijdens de openingsuren en dit tot en met 

23/03/2018. 

 

Wemmel, 28/2/2018, 

 
in opdracht:  

De gemeentesecretaris De voorzitter 

KATRIEN DE TAEYE RAF DE VISSCHER 

  
 


